
Bestyrelsesmøde 1. november 2022 

 
Tilstede: 

 

Jan, Morten og Bodil 

 

Elevator: 

 

Der er indgået en aftale mellem AlmenBo og Otis A/S om total renovering af elevatoren til afdeling 

51, der forligger endnu ikke en plan for hvornår arbejdet forventes påbegyndt. 

 

Rengøring: 

 

Da der har været flere forespørgsler om rengøring af svalegang og glasafskærmning. Derfor har 

bestyrelsen rettet henvendelse til AlmenBo om, hvem, der gør hvad og hvornår.  

 

Forslag fra postkassen: 

 

Ønske om tørrestativer på græsplænen for at spare penge/el. Bestyrelsen har behandlet forslaget og 

bedt forslagsstilleren om at bringe emnet op på næste afdelingsmøde. 

 

Selskabslokalet: 

 

Det går rigtig godt med udlejning af lokalet. 

  

Der er etableret en tirsdagsklub i selskabslokalet hver tirsdag fra kl. 14-16. Alle er velkomne. 

 

Haveudvalg 

 

Opstartsmøde til haveudvalg bliver den 19/11 kl. 10-12. Der vil være en forfriskning og et stykke 

smørebrød. Kom og vær med og få luftet de grønne fingre. 

 

Stofa. 

 

Vi beholder vores samarbejde med Stofa  

 

 

Husk deadline for julefrokost den 13/11. 

 

 

Referent 

 

Bodil  

 

 


